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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor épülhet meg az Albertfalvai híd?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára Ön is egyetért velem, hogy Csepelen jelentősen romlottak a közúti közlekedés feltételei
az utóbbi években. A folyamatban lévő beruházások (lásd például az M0 déli szakaszának felújítását
és bővítését) sem fognak ezen érdemben változtatni, így már rövid távon is nagy szükség lenne
olyan új Duna híd építésére, amely kapcsolatot teremt a dél-budapesti várospontok között. Olyan új
hídra lenne szükség, ami érdemben javítaná az érintett kerületek közötti elérhetőséget.

Az  előkészítési  szakaszban  lévő  Galvani  hídról  az  általam  megkeresett  hazai  közlekedési  és
településfejlesztési  szakemberek  egyöntetűen  állítják,  hogy  az  elsősorban  a  belváros
tehermentesítését szolgálná, az sem Csepel, sem a környező kerületek esetében nem fog érdemi
javulást  eredményezni.  Ezen kívül  hosszú  távon sem eredményezne városszerkezeti  változást  a
Galvani híd, hiszen nem illeszkedik a Körvasút menti körút koncepciójába. E szakértők inkább az
Albertfalvai  híd  megépítését  javasolják.  Különösen  meglepő,  hogy  az  általam  megkérdezett
szakemberek  egyöntetűen  állítják:  nem  is  készült  olyan  összehasonlító  elemzés,  ami  azonos
kiinduló feltételek mellett vizsgálta volna a Galvani híd és az Albertfalvai hidak hatását. Kérésemre
a  szakemberek  előzetesen  lefuttattak  egy  előzetes  modellezést,  és  az  eredmények  láthatóan
alátámasztják az előzőekben leírtakat.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindezek alapján a következő kérdésekkel fordulok Önhöz?

Tervezik-e, hogy hasonló feltételekkel kiinduló összehasonlító vizsgáltot végeztetnek a Galvani híd
és az Albertfalvai híd vonatkozásában? 



Ha  ezek  eredménye  alapján  az  Albertfalvai  híd  mutatkozna  hatékonyabbnak  a  dél-budapesti
közlekedési lehetőségek javítása terén, akkor megfontolnák-e, hogy az előkészítési szakaszban lévő
Galvani híd helyett inkább az Albertfalvai híd épüljön meg előbb? 

Ha a Galvani híd megépítése élvez prioritást a jövőben is, akkor előre láthatóan mikor jöhet szóba
az Albertfalvai híd megépítése? 

Ha a Galvani híd megépítése élvez prioritást a jövőben is, akkor milyen módon tudnak javítani a
napjainkra kialakult, elfogadhatatlanul rossz csepeli közlekedési helyzeten? 

Várom megtisztelő választát!

Budapest, 2020. február 6.

dr. Szabó Szabolcs

független országgyűlési képviselő
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